
Odgovor na vprašanje Brune Kastelic glede pridobitve nepremičnine, ki je v sredini vaškega trga v 
Batujah 
Po opravljenih poizvedbah je bilo ugotovljeno, da je lastnica, ki je živela na Hrvaškem, umrla. Poskusili 
bomo najti njene dediče, oziroma sprožili ustrezen postopek na sodišču. 

Pripravila: Barbara Regulj 

 

Odgovor na vprašanje svetnika Igorja Česnik glede sanacije poti v Dolgi Poljani 

Sanacija poti v Dolgi Poljani je v teku, manjka samo še ureditev tlaka ob koritu in asfaltacija. Ponudbeni 
predračun za obnovo cestišča skupaj  z izvedbo nove kanalizacije in drenaže znaša cca 30.000,00 EUR. 
Vzrok poškodbe asfalta na tem strmem delu poti je bila poškodovana stara obstoječa meteorna 
kanalizacija na vrhu poti z betonskih cevi na stiku z novejšo PVC kanalizacijo, ki se je izvedla pred cca 
20 leti v sklopu obnove vodovoda.  Na tem stiku je voda prosto iztekala pod asfalt v strmini in ga v 
hudem nalivu lani septembra tudi poškodovala. Pri izvedbi fekalne kanalizacije in preplastitve te ceste 
pred leti, se ta kanalizacija ni odprla in obnovila, tako da za to napako ne moremo kriviti izvajalca del 
in mu naprtiti stroške. 

Odgovor na pobudo svetnika Miha Kapelj za sanacijo nevarnega ovinka pred Dobravljami 

V vezi te pobude smo se dobili na terenu skupaj s predstavnikom KSD Ajdovščina g. Dragotinom 
Štokljem. Ugotovljeno je, da je asfalt na tem delu ceste zares zelo gladek in spolzek,  zato je 
dogovorjeno, da se v okviru vzdrževalnih del KSD Ajdovščina izvede rezkanje asfalta na tem ovinku.   

Pripravil: Damijan Lavrenčič 

 

Odgovor na vprašanje svetnika Bojana Mikuša glede obvestilne table za območje naselja (Št. 9104) 

Navedena tabla je bila v sklopu izgradnje krožišča postavljena ob državni cesti ter je postavljena 
predaleč od vozišča ceste. Komunalno stanovanjska družba d.o.o. Ajdovščina, bo tablo demontirala, 
jo poizkusila obnoviti in ponovno postavila bližje vozišču ceste. 

 Pripravil:  Jošt Černigoj 

 

Odgovor na vprašanje svetnika Davida Korena glede postavitve količkov v Vipavskem Križu 

1. 

Nadzor parkiranja in drugih nedovoljenih ravnanj v Vipavskem križu je v okviru delovanja 
Medobčinske uprave med prioritetnimi nalogami nadzora.  Glede na navedeno, je vsakodnevni 
nadzor v Vipavskem križu delovna obveznost občinskih redarjev, pa tudi inšpektorja, ki se nahaja na 
območju Občine Ajdovščina. 

Občinski redarji  vsaki dan, razen v soboto, izvajajo nadzor v Vipavskem križu, tako da preverijo 
mirujoči promet in morebitne kršitve po COVID-u-19.  Nadzor  izvajata obe izmeni med 8.30  -  do 19. 
ure. 

 



Med nadzorom bistvenih kršitev ni bilo zaznati, razen izjem, zoper katere smo ukrepali. 

V kolikor posamezni občan zazna napačno parkirano vozilo,  lahko poda prijavo oziroma pokliče vodjo 
Medobčinske inšpekcijske službe in medobčinske redarske službe v delovnem času organa.  

Sicer pa je za nadzor mirujočega prometa pooblaščena tudi policija, ki jo lahko vsak posameznik 
obvesti o kršitvah, kar predlagam v času, ko Medobčinska uprava ne deluje (po 19.30 do 7.30).  

Dušan Bremec,  
Inšpektor - Vodja medobčinske inšpekcijske službe in medobčinske redarske službe 
 
2. 

Po dosedanjih dobrih izkušnjah uvedbe ANPR sistema na območju starega mestnega jedra Kastre, je 
mogoče to prakso prenesti tudi v Vipavski Križ. V prihodnje bi se lahko uvedlo ANPR sistem, ki bi 
deloval tudi brez potopnega stebrička. Predhodno pa je potrebno izvesti presojo varstva osebnih 
podatkov ter ostale postopke za uvedbo takega sistema. 

Pripravil:  Jošt Černigoj 

 

Odgovor na vprašanje svetnika Janeza Tratnika v zvezi z delovanjem nadzornih kamer, lociranih v GRC 

Sistem video in termo nadzora območja Občine Ajdovščina je zasnovan na treh mikrolokacijah: 
Stomaž, Planina in Sv. Martin. Na vsaki lokaciji je panoramska oz. video kamera in termo kamera. 
Termo kamere za vsako točko pošiljajo slike (piksel podatke) preko internetne povezave. Slike 
panoramskih kamer in prenos podatkov, ki jih zaznajo termo kamere, se prenašajo v dežurno sobo 
Gasilsko reševalnega centra Ajdovščina. 

Na dan seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina dne 11. 3. 2021 popoldan so delovale vse kamere, 
tako panoramske kot termo, razen termo kamere Stomaž, ki je bila zaradi pritožbe občana o kršenju 
varstva osebnih podatkov takrat namenoma izklopljena. Ker so termo kamere zelo občutljive na 
spremembo temperature se včasih pojavijo težave pri delovanju, ki jih ni mogoče predvideti. Ko se 
namreč termo kamera samodejno premakne, občasno (na primer ob sončnem vremenu) pri tem 
zajame veliko količino podatkov, ki jih internetna povezava ne zmore dovolj hitro prenesti v GRC. To 
lahko povzroči začasno neustrezno delovanje sistema. Zato je treba termo kamere takoj ob ugotovitvi 
nedelovanja oziroma neustreznega delovanja ponovno zagnati (resetirati). 

Ob obisku občinskega svetnika g. Janeza Tratnika v GRC v četrtek 18. 3. 2021 v dopoldanskem času 
termo kamere trenutno niso delovale. Kamere je vzdrževalec sistema takoj po obvestilu o 
nedelovanju ponovno zagnal in vzpostavil njihovo ustrezno delovanje. 

Z namenom takojšnje ponovne vzpostavitve delovanja kamer smo v proces dela operativnih gasilcev 
vgradili dodatno kontrolo: gasilci v dežurni izmeni neprestano preverjajo delovanje vseh kamer, o 
čemer dvakrat dnevno pisno poročajo v za to namenjeno evidenco. Uslužbenci so dolžni nedelovanje 
katere od kamer nemudoma sporočiti koordinatorju za Civilno zaščito in splošne zadeve na Občini 
Ajdovščina, ki informacijo posreduje vzdrževalcem sistema. Informacijo o nedelovanju in odpravi 
napake mora dežurni gasilec tudi zabeležiti v evidenco. 



Kljub vgraditvi dodatne notranje kontrole, zaradi katere se hitreje odzivamo na začasno nedelovanje 
kamer pa menimo, da bo tudi v prihodnje lahko prihajalo do začasnega nedelovanja zaradi tehničnih 
težav pri prenosu podatkov z mikrolokacije v GRC. Pri vsaki vrsti opreme in orodja namreč obstaja 
tveganje okvar in nedelovanja. Vendar pa nekajminutno nedelovanje kamer na mikrolokacijah še ne 
pomeni, da zaradi tega obstaja večja požarna ogroženost občanov, narave in premoženja. 

Pripravil: Blaž Mlečnik, direktor Gasilsko reševalnega centra 

 

Odgovor na vprašanje svetnika Janeza Tratnika glede cepljenja 

Vezano na zapis v medijih o ugotovljenih nepravilnostih pri 
cepljenju https://www.24ur.com/novice/korona/inspektorji-neskladnosti-ugotovili-v-sedmih-
cepilnih-centrih.html je direktor ZD Ajdovščina 16.4.2021 podal naslednje pojasnilo: 

»Sicer ne vem kaj je bilo narobe v drugih navedenih cepilnih centrih, toda ZD Ajdovščina je bil v ta 
seznam (po mojem mnenju neupravičeno) uvrščeni zgolj zaradi opozorila za dopolnitev seznama z 
dodatnim stolpcem z opombami (pregled 8.4.2021). V prilogi sken zapisnika –  ugotovitve na drugi 
strani. Ko smo začeli cepljenje, si je moral vsak cepilni center pri vodenju evidenc pomagati na 
najboljši možni način, navodil kakšne podatke moramo voditi in kakšne izpise omogočati, pa ni bilo. 
Sedaj so postavili neka merila in moramo zadeve ustrezno prilagajati. Pred dvema dnevoma smo imeli 
AVK z MZ, na kateri so nam (končno) predstavili enoten državni informacijski sistem za prijavljanje 
občanov za cepljenje. Vsi prisotni direktorji smo zadevo pozdravili in v en glas pozvali MZ naj prekine 
z nesmiselnimi inšpekcijskim pregledi, ki nam zgolj jemljejo dragocen čas, ki bi ga sodelavke raje 
porabile za delo s pacienti. Čez dva tedna bo namreč cepiva po vsej verjetnosti dovolj in bo zmanjkalo 
do sedaj prijavljenih kandidatov za cepljenje. MZ smo pozvali naj naredijo kaj več na promociji 
cepljenja, v lokalnih skupnostih to namreč že intenzivno počnemo.« 

Pripravil: mag. Egon Stopar 

 

 

https://www.24ur.com/novice/korona/inspektorji-neskladnosti-ugotovili-v-sedmih-cepilnih-centrih.html
https://www.24ur.com/novice/korona/inspektorji-neskladnosti-ugotovili-v-sedmih-cepilnih-centrih.html





	Odgovori na vprašanja iz 20 seje
	Zapisnik ZIRS 15 4 2021

